
 

Αθήνα, 11/08/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Εσωτερικών 

  τον Υπουργό Τουρισμού 

  τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

  τον Υπουργό Οικονομικών 

Θέμα: «Τεράστια προβλήματα αντιμετωπίζει η Σαντορίνη εξαιτίας της πανδημίας του 

κορονοϊού»  

 

Με επιστολή του προς τον Πρωθυπουργό, ο δήμαρχος της Σαντορίνης κ Αντώνης Σιγάλας 

εκθέτει τα τεράστια προβλήματα που αντιμετωπίζει το νησί εξαιτίας της πανδημίας του 

κορονοϊού. 

Όπως επισημαίνει ο δήμαρχος “η πολύ μεγάλη μείωση του εισερχόμενου τουρισμού και η 

μη εκκίνηση της κρουαζιέρας έχουν ως αποτέλεσμα η Σαντορίνη να δέχεται 

υποπολλαπλάσιο αριθμό τουριστών σε σχέση με τις προηγούμενες χρονιές. Έτσι το σύνολο 

των επιχειρήσεων της Σαντορίνης (4500 επιχειρήσεις που απασχολούν 25000 

εργαζομένους) έχουν υποστεί ήδη σοβαρότατο οικονομικό πλήγμα. Στα όρια της 

κατάρρευσης βρίσκονται οι μικρές τουριστικές επιχειρήσεις του λιανικού εμπορίου οι οποίες 

ζουν κατ’ αποκλειστικότητα από τον τουρισμό (κυρίως από την κρουαζιέρα) και είναι 

εποχικής λειτουργίας” 

Ταυτόχρονα ο κ Σιγάλας υπογραμμίζει τα μεγάλα προβλήματα που αντιμετωπίζει και ο 

δήμος εξαιτίας της μείωσης των εσόδων και αύξησης των αναγκών παροχής κοινωνικής 

μέριμνας.  

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ.κ  Υπουργοί:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8821

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/8/2020



1. Ποιες πρωτοβουλίες στήριξης των κατοίκων, των επιχειρηματιών και του δήμου της 

Σαντορίνης προτίθενται να λάβουν; 

2. Θα δοθεί κάποια ενίσχυση στους τουριστικούς δήμους που έχουν δει δραματική 

μείωση των εσόδων τους εξαιτίας της πανδημίας;  

3. Θα δοθεί παράταση στην υποχρεωτική μείωση μισθωμάτων με ταυτόχρονες 

διευκολύνσεις και μειώσεις για τους ιδιοκτήτες ακινήτων; 

4. Θα στηριχθούν οι εργαζόμενοι που βρίσκονται σε καθημερινό άγχος είτε σαν 

εποχικοί είτε σαν εργαζόμενοι επιχειρήσεων που έχουν πληγεί από τη μειωμένη 

τουριστική κίνηση; 

5. Ποια μέτρα προστασίας και πρόληψης νέων οικονομικών επιπτώσεων θα ληφθούν 

για το νησί στο πλαίσιο προετοιμασίας για ένα δεύτερο κύμα της πανδημίας στη 

χώρα μας που μπορεί να προκαλέσει και τοπικό lockdown; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




